

بيان تفاصيل المنتج الرئيسية

حساب الأمين للاستثمار - (أفراد وشركات)

يعتمد هذا المنتج على المبدأ المالي الإسلامي الوكالة. في هيكل الوكالة هذا، سيكون ظفار الإسلامي هو الوكيل المصرح له باستثمار الأموال المودعة من قبل الموكل "الزبون" في المعاملات المتوافقة مع أحكام الشريعة حيث يحق للوكيل الحصول على رسوم الوكالة بالإضافة إلى أي ربح يتجاوز الربح المتوقع للموكل، وذلك كحافز بالاتفاق مع الموكل. يوفر لك بيان الحقائق الرئيسية الخصائص الرئيسية للمنتج والمعلومات الإرشادية حوله.



تفاصيل المنتج الرئيسية

الوصف	حساب أمين للإستثمار
هيكل الشريعة	الوكالة
الاستحقاق	الجهات الحكومية، المؤسسات شبه الحكومية، المؤسسات الخاصة، الأفراد أصحاب الثروات العالية
عملة الحساب	الريال العماني والدولار الأمريكي
الحد الأدنى لمبلغ الإيداع	لا يوجد حد أدنى للرصيد
عدد مرات سداد الأرباح	سيقوم البنك بسداد الأرباح بصفة شهرية
المدة	يمكن للزبون إغلاق الحساب عن طريق إشعار البنك
السحوبات	يمكن للزبون الإيداع في هذا الحساب أو السحب منه عند الطلب.
رسوم الوكالة	سيقوم ظفار الإسلامي بفرض رسوم وكالة بموجب هذا المنتج و سيتم الاتفاق عليها.





- تختلف طريقة احتساب الربح وعدد مرات الدفع بحسب المنتج الذي يتم اختياره. يرجى مراجعة الموقع الالكتروني للبنك للاطلاع على المزيد من التفاصيل والتحديثات
 - يحتفظ البنك بالحق في تعديل أو إضافة أو حذف الشروط والأحكام الخاصة في أي وقت مع إشعارك مسبق قبل 60 يومًا بذلك.
 - يتم توزيع جميع الأموال في الأصول المتوافقة مع الشريعة الإسلامية وفقًا لما تم اعتماده من قبل هيئة الرقابة الشرعية للبنك
 - في حالة عدم المحافظة على الحد الأدنى المطلوب لمتوسط الرصيد الشهري، سيؤدي ذلك إلى فرض رسوم. يحتفظ البنك بالحق في تغيير شروط منتجاته وخدماته إذا لم يتم استيفاء هذا المتطلب
- يرجى الاحتفاظ بدفاتر الشيكات وبطاقات الخصم الخاصة بك بما في ذلك الرقم السري وبيانات الاعتماد المصرفية عبر الإنترنت والهاتف النقال بأمان في جميع الأوقات، لتجنب أي سوء استخدام أو إجراءات احتيالية من قبل الآخرين.



ملاحظة

- يرجى تزويد البنك بنسخ المستندات المحدثة الخاصة بك.
- قد يؤدي عدم تقديم هذه المستندات إلى فرض رسوم أو تقييد المعاملات أو حظر الحساب أو إغلاقه
- يمكن للبنك إغلاق أي حساب إذا تبين أن سلوك هذا الحساب غير مُرضٍ وفقًا لسياسة الالتزام الداخلى للبنك ولوائح البنك المركزي العمانى.
 - كما يمكن للبنك تجميد حسابك بناءً على التعليمات الواردة من البنك المركزي العمانى، المحكمة و / أو أي جهة معنية بتطبيق القانون.
- فى حالة عدم الالتزام بالشروط والأحكام الخاصة قبل وأثناء إنشاء العلاقة مع البنك، سيترتب على ذلك عواقب قد تشمل تقييد حسابك المصرفى أو حظره أو إغلاقه.
- يمكن للبنك استخدام الرصيد الدائن المحتفظ به باسم الزبون فــى أي حساب و / أو فــى أي فـرع مـن فـروع البنك تجاه أي مديونية أو مبالغ
 - سيحصل البنك على رسوم بنسبة %0.05 من مبلغ التمويل (بحد أدنى 5 ريال عمانى وحد أقصى 75 ريال عمانى

التوقيع:

إذا لم تكن راضياً عن خدماتنا، يرجى إبلاغنا عبر أي من القنوات التالية:











dhofarislamicbank.com

إذا لم يصلك الرد المطلوب على ملاحظاتك، يرجى التواصل مع فريق شكاوى الزبائن على الرقم 22652010

— ظفار الإسلامي هو نافذة إسلامية مرخصة ويعمل بحسب اللوائح التنظيمية للبنك المركزي العماني



للاطلاع على أحدث الرسوم والباقات المصرفية و التفاصيل الأخرى للمنتج يرجى زيارة موقعنا على الإنترنت، www.dhofarislamicbank.com أو مسح رمز الدستجابة السريعة QR ضوئيًا.



Key Facts Statement (KFS)

Ameen Investment Account (Individuals & Corporate)

This product is based on the Islamic financial principle of Investment Wakalah. In this Wakalah structure, Dhofar Islamic will be the Wakil "Agent" authorized to freely invest the funds deposited by the Muwakkil "Principal" in Shariah-compliant transactions where the Wakil may be entitled to the Wakalah fee together with any profit that exceeds the Muwakkil's expected profit as an incentive with the agreement of the Muwakkil. This KFS provides you with key product features, and indicative information about the profit, fees, and charges of this product.



Key Product details

Description	Ameen Investment Account
Shari'ah Structure	Wakalah
Eligibility	Governmental Bodies, Quasi-governmental Institutions, Private Institutions, High Net-worth Individuals
Account currency	OMR & USD
Minimum Deposit Amount	No Minimum Balance Required
Profit Payment Frequency	The bank will make monthly profit payment
Tenor	The client can close the account by sending a notice to Dhofar Islamic
Withdrawals	Client may add or withdraw from this account on demand.
Wakalah Fee	Dhofar Islamic will charge a Wakalah fee under this product which will be agreed in the Schedule 1 of the Special conditions.





Additional Information

- Profit calculation methodology and frequency of payment varies depending on the product selected. Please check the Bank website for further details and updates.
- The Bank reserves the right to amend, add or delete its Terms and Conditions at any time with a 60day prior notice to you.
- All funds are deployed into Shari'ah compliant assets as approved by the Shari'ah Supervisory Board
 of the Bank
- Not maintaining the required minimum monthly average balance could lead to a fee being levied. The Bank reserves the right to change the terms of its products and services if this requirement is not met.
- Please keep your cheque books and debit cards including PIN, online and Mobile banking credentials safe at all times to avoid any misuse or fraudulent actions by others.
- You are required to keep the Bank abreast with copies of your updated documents at all times. Not
 providing these documents might result in the charges, transactions being restricted, account being
 blocked, or account being closed.



Important Notes

- The Bank may close any account if such account conduct is found to be unsatisfactory as per Bank's Internal Compliance policy and Central Bank of Oman regulations. Bank may also freeze your account based on instructions received from Central Bank of Oman, Court of Law and/or from any Law Enforcement Agency.
- In the event of your failure to meet our terms and conditions before and during the relationship with us, there will be consequences which may include restriction, blockage, or closure of your Bank account
- The Bank may utilize the credit balance which is held in the Customer's name in any Account and/or at any branch of the Bank towards any indebtedness or amounts due.
- The Bank will receive a fee of 0.05% of finance amount (minimum of OMR 5/- and Maximum of OMR 75/-

Signature:	

If you are not satisfied with our services, please share your feedback via any of the following channels:









visit any branch

Call 24X7 24775777

care@dhofarislamicbank.com

dhofarislamicbank.com

If you do not receive a satisfactory response to your feedback, please contact the Customer Complaints Helpdesk on (+968) 22652010 Note: Dhofar Islamic is a licensed Islamic window and regulated by the Central Bank of Oman

For full and latest fees & charges, banking packages and other product details please visit our website www.dhofarislamicbank.com or scan QR code

